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Skrivelse om ekologiska måltider 

Svar på skrivelse från (V), (S) och (MP) 

Förvaltningens förslag till beslut 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 

Sammanfattning 
En skrivelse med frågor gällande ekologiska måltider har lämnats 
till Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning. 

Förvaltningen strävar aktivt för att möta kommunstyrelsens 
indikator Andel inköpta ekologiska måltider och livsmedel i staden i 
kronor av totala värdet av inköpta måltider och livsmedel, där målet 
2023 är 70 procent. Höga matpriser och bristande sortiment är två 
av utmaningarna som förvaltningen möter. 

Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantör stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 

Bakgrund 
En skrivelse med frågor från (V), (S) och (MP) har inkommit till 
förvaltningen den 9 juni 2023. 

Ärendet 
En skrivelse med frågor gällande ekologiska måltider har lämnats in 
till förvaltningen från (V), (S) och (MP).  

I skrivelsen ställs följande frågor: 
 Vilka är de huvudsakliga orsakerna till att förvaltningen har 

svårt att nå målet på 70 procent ekologiska måltider? 
 Vilka åtgärder och resurser krävs från olika parter för att 

möjliggöra att målet kan uppnås? 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom Administrativa avdelningen. 

Handläggare
Caroline Finney
Telefon: 08-5081491808-
508 14 918
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Förvaltningens synpunkter och förslag 

Vilka är de huvudsakliga orsakerna till att förvaltningen har 
svårt att nå målet på 70 procent ekologiska måltider?  
Den främsta utmaningen är kostnaden. Kostnaden för en ekologisk 
vara kan vara upptill fem gånger så hög som en icke-ekologisk vara. 
Detta innebär att det kan vara svårt att planera en bra måltid inom 
budget vilket kan leda till att ekologiska matvaror väljs bort. 

Det kan även bero på begränsad tillgång vilket lett till att beställd 
ekologisk vara ersatts av annan icke-ekologisk vara.  

Under det senaste året har priserna på livsmedel ökat markant vilket 
påverkar verksamhetens möjlighet att nå målvärdet. 

Vilka åtgärder och resurser krävs från olika parter för att 
möjliggöra att målet kan uppfyllas? 
Inom ramen för de möjligheter förvaltningen har rådighet över ser 
förvaltningen flera olika åtgärder tillsammans som krävs för att 
förbättra utfallet. Förvaltningens personal har goda kunskaper, men 
ytterligare utbildningar för matlagningsköken från exempelvis 
Ekomatcentrums kurser kan bidra till förbättring. Samtidigt behöver 
ett bra sortiment med god kvalitet möjliggöras.  

Förvaltningen arbetar med att se över vilka enheter som behöver 
mer stöd vid inköp, om inköpen konteras på rätt sätt samt om det 
kan finnas andra utmaningar kopplat till inköp av ekologiska 
livsmedel än enbart ekonomiska.   

Förslag 
Förvaltningen föreslår att nämnden godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 

Anders Carstorp  Anna Larsson 
Stadsdelsdirektör  Avdelningschef 
Enskede-Årsta-Vantör 
stadsdelsförvaltning 
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